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 Председница Скупштине Србије Ана Брнабић је изјавила да јој је жао што одлази
амерички амбасадор Кристофер Хил, са којим је јуче имала опроштајни сусрет, и
оценила да је он показао лични интегритет, храброст и фер однос према Србији и нашем
народу.

  

„Амбасадор Хил је увек бранио интерес САД на најјаснији и најотворенији начин, али
није желео да се меша у унутрашња питања Србије и зато је трпео огромне критике
опозиције уместо да га хвале због тога“, рекла је Брнабић за ТВ Хепи.

  

Она је навела да се власт често није слагала са Хилом, што је природно и нормално, јер
је његов посао да брани интерес САД.

  

„А наш посао је да бранимо интерес наше земље“, рекла је Брнабић.
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Према њеним речима, Хил је човек са којим је, упркос тим разликама, могуће
разговарати, док је раније било представника САД који су су „брутално и на
неприхватљив начин“ мешали у унутрашња питања Србије.

  

(Бета)
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